

DATE: 15/09/2020

REFERENCE: DCSD/2020/6

**New Service Fees - "MyAccount" Cash Dividends
Payment Report**

After consideration of the following:

- Securities and Commodities Authority's Board of Directors' Decision No. (19/R.M) of 2018 Concerning the Regulation of the Central Depository Activity, ("CSD Rules");
- Securities and Commodities Authority approval and licensing of the Dubai Central Depository LLC ("Dubai CSD");

Based on the authorities delegated to us, the following have been decided:

Article (1)

- 1.1 Introduce new service of providing shareholder details for "MyAccount" payment method for cash dividends payments handled by Dubai CSD.
- 1.2 Fees:
- 1.2.1 AED 300 per request with maximum period of 3 consecutive years.
- 1.2.2 AED 150 for each additional year in the report.

Article (2)

Concerned parties shall abide by the circular as of the date 01/09/2020.



Maryam Mohd Fekri
Chief Executive Officer
Dubai CSD

التاريخ: 2020/09/15

المرجع: DCSD/2020/6

**رسوم خدمة جديدة - تقرير "حسابي" الخاص بتوزيع الأرباح
النقدية**

بعد الاطلاع على:

- 1 قرار مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (19/ر/م) لسنة 2018 بشأن تنظيم نشاط الإيداع المركزي ("قواعد الإيداع المركزي").
- 2 موافقة وترخيص هيئة الأوراق المالية والسلع لشركة دبي للإيداع المركزي المحدودة ("دبي للإيداع").

بناءً على الصلاحيات الموكلة إلينا، فقد تقرر ما يلي:

المادة (1)

- 1.1 تقديم خدمة جديدة لتوفير تفاصيل المساهمين عبر طريقة الدفع "حسابي" للأرباح النقدية الموزعة عن طريق شركة دبي للإيداع.
- 1.2 الرسوم:
- 1.2.1 300 درهم لكل طلب ولفترة 3 سنوات متتالية كحد أقصى.
- 1.2.2 150 درهم لكل سنة إضافية في التقرير.

المادة (2)

على المعنيين التطبيق الفعال لما ورد فيه اعتباراً من تاريخ 01/2020/09/.



مريم محمد فكري
الرئيس التنفيذي
شركة دبي للإيداع

